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12 sierpnia 2014 r. odbyła się narada w sprawie budowy drogi ekspresowej S5 na odcinku Nowe Marzy -
Świecie - Bydgoszcz - Cotoń, zorganizowana przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego.

W spotkaniu uczestniczyli Włodzimierz Ciepły - Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Bydgoszczy,
Dyrektor Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Bydgoszczy, Wicemarszałek Województwa
Kujawsko-Pomorskiego, a także włodarze gmin i powiatów, przez które przebiega planowana droga
ekspresowa.

Na naradzie omawiane były rozwiązania techniczne, problemy z jakimi borykają się samorządy w związku z
przebiegiem nowej drogi, a także propozycje ulepszeń, które są oczekiwane i akceptowane przez lokalną
społeczność.

W 2010 r. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Bydgoszczy wydał decyzję o środowiskowych
uwarunkowaniach dla przedmiotowego przedsięwzięcia. W swoim wystąpieniu Włodzimierz Ciepły podkreślił, że
jej ważność kończy się z początkiem 2017 r.
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